
Handen af 
van de Braken
GemeenteBestuur wil sportHal verkopen
Het college van B&W (Balans, Combinatie 95, PvdA/GL, DPBL) wil sporthal de Braken 
verkopen. De gemeenteraad had geëist dat de sporthal-functie behouden blijft. Die eis is 
door het college eenzijdig uit de aanbestedingsvoorwaarden geschrapt. Hierdoor wordt 
het mogelijk dat de Braken in de toekomst geen sporthal meer is. Zo’n 2000 sporters van 
acht verenigingen (Blox, Braecke, JRC, Mep, BBO, Zaalvoetbal, HCB, BO) moeten dan 
ondergebracht worden in de overige twee sporthallen. 

www.Boxtel.sp.nl



waarom maG dit niet doorGaan?
• Omdat de clubs dan te maken krijgen met veel minder ruimte, ongunstige sporttijden, 

verdeling over twee hallen, bondseisen waar ze niet meer aan kunnen voldoen, 
onvoldoende horecafaciliteiten en kinderen die op de fiets naar Liempde moeten. Groei 
van clubs wordt bijna onmogelijk. Verenigingen vrezen verlies van vrijwilligers en leden.

• Omdat Boxtel drie sporthallen nodig heeft. Waarom? Om het eigen beleid van 
sportstimulering uit te kunnen voeren!

• Omdat er geen overleg met verenigingen is geweest.
• Omdat de gemeenteraad in het verleden de toezegging gedaan heeft aan verenigingen 

dat bij verkoop de sporthal-functie behouden zou blijven. 

wat wil de sp?
De SP wil de Braken als sporthal behouden. Dat kan, omdat er in ieder geval één geïnteres-
seerde koper is die ons verteld heeft de sporthalfunctie te willen behouden. Wij vrezen dat 
het college de Braken wil gaan verkopen aan de hoogste bieder. Dat levert misschien wat 
meer geld op, maar het maatschappelijk verlies is enorm. De SP heeft voorstellen gedaan 
in de gemeenteraad en meer dan duizend handtekeningen van sporters opgehaald. We 
gaan ook handtekeningen in het centrum ophalen.

wat kunt u doen?
• Teken de petitie op www.reddebraken.petities.nl 
• Kom naar de commissie- en raadsvergaderingen over dit onderwerp (in maart)
• Pleit bij politieke partijen voor behoud van de sporthal
• Hang dit pamflet op voor het raam

eric van den Broek (fractievoorzitter sp) 
‘De gemeenteraad is verkeerd voorgelicht. De wethouder 
zei dat er geen gegadigde was die de sporthal-functie 
wilde behouden. Dat blijkt nu dus niet waar te zijn.’

meer informatie? mail naar: Boxtel@sp.nl


